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Mettől meddig jártál a Petőfi iskolába? 

1981-től 1989-ig jártam. „E”-s voltam, mivel akkoriban 

nagyon sok gyerek volt. 37-39 fős osztályomból talán két 

kivétellel mindenki páterdombi volt. Emiatt az első két évben 

a „D” osztállyal együtt, az akkori Kinizsi Pál Technikum 

kollégiumában tanultunk, afféle kihelyezett osztályként. A 

„nagy” Petőfibe csak a harmadik osztályban kerültem át.  

Milyen volt az akkori légkör? 

Nagyon jó volt a hangulat. Elég sokan voltunk egy osztályban, 

s az eredeti létszámból szinte alig morzsolódott le valaki, a 

lassan haladók sok segítséget kaptak az iskolában. Más világ 

volt. Emlékszem, 4. osztályig nem kaptunk házi feladatot, de 

kéthetente szombaton is suliba kellett járni. 

 Több idő maradt a tanórákon kívüli foglalkozásainkra. Nem voltunk leterhelve, mint a mostani diákok 

és a mai pedagógusok. Fontosnak tartották a tudásátadás mellett azt, hogy az életre neveljenek. 

Természetismeret órán kimentünk májusi cserebogarat gyűjteni, rajzórákon a ligetben „alkottunk”, 

gyakorlati foglalkozáson barkácsoltunk, kémia és fizika órákon sokszor kísérleteztünk. Suli után az 

összejártunk az osztálytársakkal, úttörő vagy sportfoglalkozásokon vettünk részt.  

Vannak olyan iskolai rendezvények, hagyományok, amikre szívesen emlékszel vissza? 

Inkább az úttörős események maradtak meg. Amire még emlékszem: a Madarak és fák napja, a Caola-

futás, a moziban tartott rendezvények. Idősebb koromban a Petőfi szobornál szervezett koszorúzások, 

ahol a diákok felléptek és énekeltek. Később ebből nőtte ki magát a Petőfi-iskolanapok 

rendezvénysorozat. 

Milyen emlékeid vannak még a petőfis évekről? 

Ami hirtelen eszembe jutott, azok a földrajzórák. Hetedikben vagy nyolcadikban volt egy városi 

verseny, amire én is jelentkeztem, s még magam is meglepődtem, mennyire jó tesztet írtam. 

Bekerültem a megyei döntőbe, Miszori Imre tanár úr pedig rengeteget segített a felkészülésben. Sajnos 

végül „elvéreztem”, mégis az egész szép emlékként maradt meg.  

Fotóriporterként dolgozol. Az iskolában töltött évek mennyire befolyásolták, hogy ezt a pályát 

választottad? 

A fényképezés iránti szeretetem egy kicsit később alakult ki. Talán, aki hatással volt rám gyerekként, az 

a nagynéném, akinek nem volt saját gyereke, így sokat fényképezett engem, ezáltal rengeteg felvételt 

láthattam magamról. Később sok barátom volt, akikkel nem tudtam annyit lenni, amennyit szerettem 

volna - hiszen például vegyeskarba jártak, nekem pedig nem sok tehetségem volt az énekléshez -. Mivel 

a közösséghez szívesen tartoztam volna, fogtam magam, és elmentem megörökíteni őket a 

fényképezőgéppel egy-egy fellépés, gyakorlás alatt, ezáltal én is részévé váltam a csapatnak. Széles 

kapcsolati hálót alakítottam ki, amihez a nyitott személyiségem is nagyban hozzájárult. 



 Rengeteg embert ismerek a városi sportéletben, az irodalmi és zenei szférában is – ez mind részben a 

fotózásnak is köszönhető -. 

A napokban nyílt önálló kiállításod az iskola Folyosó Galériájában. Korábban szinte minden évben 

láthatta alkotásaidat az iskola közössége, hiszen kollegáiddal válogatást hoztatok a Hevesi Sándor 

Színházban megrendezett Sajtófotó kiállítások anyagából. 

Most hogyan, milyen szempont szerint válogattál, milyen képeket láthatunk? 

Most a gyermekek szemszögéből nézve válogattam, az elmúlt 10 év megjelent vagy nem bemutatott 

képeiből. Ismerem a gyermekek ízlésvilágát, hiszen vannak gyermekeim. 

A mai világban a fiatalokat sokféle vizuális inger éri akár az utcán, kirándulások alkalmával, vagy 

éppen a világhálón szörfölve. Mik a tapasztalataid, milyen módon örökítik meg élményeiket a mai 

fiatalok? Hogyan jellemeznéd viszonyukat a fotózáshoz? 

Főleg mobiltelefonnal készítik a képeiket, gyorsan megosztják a közösségi médiában. Nem a minőség 

a fontos, hanem a gyorsaság. Mindenki arra törekszik, hogy ő legyen az első megosztó, minél 

gyorsabban és minél többen lássák azokat. 

Hol dolgozol jelenleg, hol láthatóak a fotóid a petőfis kiállításon túl? 

23 évig a Zalai Hírlapnál dolgoztam, jelenleg egy városi megbízással fotózom. Városi lapoknál is vállalok 

feladatokat a magán és a céges megbízásaim mellett. Egy hónapja a Magyar Távirati Iroda megbízott 

fotósa vagyok. Ha a környékre látogat egy közéleti szereplő, vagy jeles városi eseményre kerül sor. 

például történik egy baleset, vagy akár csak egy váratlan, vagy szép természeti jelenség, akkor rögtön 

indulok. 

Az utóbbi időben készítettél-e valamilyen szép dologról fotót? 

Az utóbbi időben főleg sportsikerekről készítettem fotót. A természet szépségét gyakran megörökítem, 

ezek visszatérő jelenségek és nagyon kedvelik az emberek. 
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